
A LA MESA DEL CONGRESO

 

El diputado del BLOQUE NACIONALISTA GALEGO (BNG), Néstor Rego Candamil, 
adscrito al GRUPO PARLAMENTAR MIXTO, al amparo  de cuanto se establece en el 
artículo 185 y siguientes del Reglamento del Congreso, formula las siguientes preguntas 
dirigidas al Gobierno para su respuesta escrita relativas a la señalización de 
pictograma en la N-120 a su paso por la capital del Concello de Pantón, la villa de 
Castro de Ferreira.

La N-120 es la principal vía de acceso a la capitalidad del municipal, Castro de Ferreira, 
núcleo urbano en el que se ofrecen y prestan diferentes servicios, de interés no solo para la 
población local, sino también para quienes viajan por la N-120 y para cualquier persona que 
visite el municipio y la comarca.

Por todo ello, es necesario que desde la N-120 se señalice adecuadamente el acceso a los 
servicios básicos que se prestan en la villa a las personas que circulen por esta carretera, 
para que sean conscientes de la posibilidad de desviarse y de la distancia hasta estos. En 
concreto, es preciso señalizar correctamente la gasolinera con pictogramas, que solo aparece 
en un sentido cuando hay acceso en ambas direcciones.

Además, es necesario incorporar otras señalizaciones que indiquen la dirección a otros 
servicios urbanos y de interés turístico existentes en la capital del municipio de Castro de 
Ferreira.

 

Por los motivos expuestos, el BNG formula por escrito las siguientes preguntas al 
Gobierno:

¿Sabe usted que la actual señalización de la gasolinera en la N-120 a la altura de la 
capital de Pantón, Castro de Ferreira, está incompleta porque solo aparece en un 
sentido cuando existen accesos en ambas direcciones?

1. 

¿Se llevará a cabo la mejora de la señalización mediante pictogramas en este tramo de 2. 
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la N-120, empezando por la señalización de la gasolinera de Castro de Ferreira desde 
ambos sentidos de la marcha?
¿Incorporará nuevos pictogramas para indicar otros servicios de interés de la villa de 
Castro de Ferreira y puntos de valor turístico y completar así la señalización?

3. 

Madrid, a 9 de junio de 2025

Néstor Rego Candamil

Diputado del BNG en el Congreso
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Sobre a mellora da sinalización dos servizos do Castro de
Ferreira na N-120 no Concello de Pantón

 

 

Competencia Otros Expedientes
Tipo Expediente 300-Escrito en lengua

española distinta del
castellano, oficial en
Comunidad Autónoma (art.
92.1)

Fdo.: Néstor REGO CANDAMIL
Diputado
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Á MESA DO CONGRESO 

 

O deputado do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO (BNG), Néstor Rego 

Candamil, adscrito ao GRUPO PARLAMENTAR MIXTO, ao abeiro do 

estabelecido no artigo 185 e seguintes do Regulamento do Congreso, formula as 

seguintes preguntas dirixidas ao Goberno para a súa resposta escrita 

relativas á sinalización de pictogramas na N-120 ao seu paso pola capital 

do Concello de Pantón, o Castro de Ferreira.  

 

A N-120 é a estrada principal de acceso á capital municipal, o Castro de 

Ferreira, centro urbano en que se ofertan e prestan diferentes servizos, de 

interese non só para a poboación local, tamén para quen circula pola N-120 y 

para calquera visita o concello e a comarca. 

Por iso é preciso que desde a N-120 se sinalicen adecuadamente o acceso a 

servizos básicos que se prestan na vila para as persoas que circulan por esta 

estrada e que coñezan que a posibilidade de desvío e distancia aos mesmos. No 

concreto, é preciso sinalizar de forma correcta con pictogramas a gasolineira, 

que só aparece indicada nun dos sentidos cando hai acceso en ambas 

direccións.  

Ademais, é necesario incorporar outras sinalizacións contemplando a dirección 

a outros servizos urbanos e de interese turístico existentes na vila capital do 

concello do Castro de Ferreira.  

 

Polos motivos expostos, o BNG formula as seguintes preguntas escritas 

dirixidas ao Goberno: 
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1. É coñecedor de que a actual sinalización da gasolineira na N-120 á altura 

da capital de Pantón, o Castro de Ferreira, está incompleta por aparecer 

nun único sentido cando existen accesos en ambas direccións ?  

 

2. Realizará a mellora na sinalización de pictogramas neste tramo da N-120 

a comezar pola sinalización da gasolineira do Castro de Ferreira desde 

ambos sentidos da marcha? 

 

3. Incorporará novos pictogramas para indicar outros servizos de interese 

na vila de Castro de Ferreira e puntos de valor turístico e completar así 

a sinalización? 

 

Madrid, a 9 de xuño de 2025 

 

 

Néstor Rego Candamil 

Deputado do BNG no Congreso 
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